
ZAPISNIK

ČETRNAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb”, 

održane dne 20.1.1975.u 19,3o sati u klupskim prostorijama. 

PRISUTNI: Vladimir Škarica,Željko Haberštok,Stjepan Vidaković, 

Tatjana Ivaneić,Mladen Stilinović,Miroslav Mikuljan i Zdenko 

Mihaljević.

DNEVNI RED:

1 .Problem honorara tajniku,

2 .Filmski kinoamaterski tečajevi,

3 .Najdraži film,

4 .Razno.

l.PROBIEM HONORARA TAJNIKU.

PREDSJEDNIK ŠKARICA predlaže da se prihvati tajnikov 

prijedlog na prošloj sjednici,da se tajnika honorira sa 1.000,00 

dinara mjesečno,s time da vodi brigu o pospremanju kluba i lo

ženju jedne uljne peci kod šanka,kao i da tajništvo radi svakog 

dana od 10 - 12 sati,obavezno od 11 - 12 sati,osim subote.

Zaključak: Prijedlog se usvaja.Tajnik Željko Haberštok 

honorira se sa 1.000,00 dinara mjesečno,s time da se brine za 

pospremanje prostorija i loženje uljne peći kod šanka.U kance

lariji će biti svakog dana od 10 - 12 sati,obavezno od 11 - 12 

sati.Tajnik će u to vrijeme vršiti upise i naplate članarine. 

Na posao je stupio 15.1.1975.

2 .FILMSKI KINOAMATERSKI TEČAJEVI.

PREDSJEDNIK ŠKARICA izvještava da je govorio sa drugom 

Jesp Josipom Vuk.Predlaže da drugovi Josip Vuk i Dragutin 

Dopler pokrenu tečajsku djelatnost i organiziraju filmsku ško
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lu u klubu.

Zaključak: Prijedlog se prihvaća.Drugovi Josip Vuk i Dra

gutin Dopler organizirati će filmsku školu u klubu.

Oslobađaju se plaćanja članarine oni članovi,koji vrše 

stalne administrativno-tehničke i nastavne poslove kluba,ali 

samo za vrijeme dok obavljaju te poslove.

3 .NAJDRAŽI PILM.

PREDSJEDNIK ŠKARICA izvještava da je u petak 17.1.bila 

svečana podjela novinarskih nagrada na Susretu aktivista Narod

ne tehnike Zagreba u Pionirskom gradu.Nagradu je dobila i novi

narka "Večernjeg lista” Jadranka Šešelj.Predlaže da se za re

viju "najdražeg filma" angažira "Večernji list" umjesto "Viken

da".

Zaključak: Prijedlog se prihvaća.Odobrava se organiziranje 

revije "najdražeg filma" sa "Večernjim listom",u suradnji sa 

novinarkom Jadrankom Šešelj.

PREDSJEDNIK ŠKARICA predlaže da se svakog ponedjeljka 

održavaju bezobavezni sastanci Upravnog odbora.

Zaključak: prijedlog se prihvaća.Neobavezni sastanci Up

ravnog odbora održavaju se svakog ponedjeljka u 19,3o sati.O 

tome treba tajnik obavijestiti sve članove Upravnog odbora.

4 .RAZNO.

Zaključak: na prijedlog predsjednika odobrava se o trošku 

kluba razvijanje za ekipu Jadranka Matijevića,ali do 20 rola 

filma,s time da film ide pod imenom Kino-kluba "Zagreb".

Zaključak: U klub se primaju predloženi novi članovi: 

l.Radanović Živko,2.Volarić Zoran,3.Matijević Jadran,4.Dovšek



Pred,5.Marković Ranko,6.Birger Aleksandra,7.Palir Renata.

TAJNIK HABERŠTOK predlaže da se usvoji zapisnik dvanaeste 

sjednice Upravnog odbora od 6.1.1975»sa slijedećom napomenom: 

"Usvaja se zapisnik dvanaeste sjednice Upravnog odbora od 6.1. 

1975«s napomenom da drug Krešimir Lessel izjavljuje da nije 

tako mislio,kako je tajnik formulirao u ju čini, to »ta« zapis-

niku u zaključku pod točkom 2enjegeveg izlaganja.Došlo je do 

nesporazuma." Zaključak: Prijedlog se prihvaća.

Tajnik Haberštok obavještava:

l .U srijedu 15.1.predsjednik i on prisustvovali su sastan

ku Predsjedništva Saveza kulturno-umjetničkih društava Zagreba. 

Tajnik ih je pozvao da slijedeći sastanak održe u našoj dvorani. 

Dogovorio se sa novinarkom "Radičkih novina” i novinarkom "Ve

černjeg lista",da mu 9« se jave radi razgovora o klubu.

2 .Tečaj voditelja dječjih klubova održat će se u našoj 

dvorani u petak 31.1.U 10 sati.Nešta treba učiniti sa uljnom 

peći u dvorani,da se može ložiti.

Zaključak: Treba pozvati "ALEA-SERVIS",da definitivno uredi 

tu peć.

Tajnik predlaže:

l.Da se sve vrijedno od tehnike (projektori,kamere,magneto

foni,i t.d.) sprema u ormar u kancelariji,a ne ostavlja dolje 

u kabini,niti u boksovima u prostoriji uz kancelariju,jer je 

tamo vlažno.Da se projektori i magnetofoni nose svaki put nakon 

projekcije gore,kao što je to nekada radio Vladimir Hoholač. 

Na ormar da se stavi lokot,a ključeve da imaju tajnik i tehnič

ki tajnik.

Tajnik bi također morao imati jedan ključ projekoione ka

bine, jer ako nestane struje za vrijeme sastanka "Jahting-kluba”, 
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-ii i kakovog drugog sastanka, a nema tehničkog tajnika,ne može se 

do osigurača za struju.
Zaključak; Za sada se odgađa rješenje da li će se tehnika 

nositi gore nakon svake projekcije»Tajnik i tehnički tajnik 

riješit će između sebe pitanje ključeva projekcione kabine.

2 .Treba staviti novu bravu na ladicu pisaćeg stola tajnika, 

lokot na ormar u kancelariji kluba,treba načiniti tajnički žig 

kluba (jer je ovaj mali,koji imamo,blagajnički),treba otčepiti 

WC i kupiti pisaći materijal,što je zaključeno na prošloj sjed

nici. Zato treba redovno ubirati članarinu,da se mogu plaćati 

sitni tekući računi...U četvrtak 16.1.opet se najmanje desetak 

osoba interesiralo za upis i naplatu članarine.Tajnik je 17.1o 

nosio u banku dva virmana (jedan za telefon,da nam ga opet ne 

isključe,! za jedan račun),dakle radio posao blagajnika.Tajnik 

predlaže da i on vrši upise i naplaćuje članarinu,kad nema bla

gajnika.U jedno postavlja pitanje šta će biti sa naplatom tečaj

ne takse i ispitima prošlogodišnjeg tečaja ?

Zaključak; Tajnik će uz blagajnika vršiti upise i napla

ćivati članarinu.
Stjepan Vidaković,blagajnik,obavezuje se interesirati u 

Narodnoj tehnici Hrvatske u Dalmatinskoj 12.za stolove i sto

lice,koje bi mogli posuditi,ili eventualno dobiti za klub.

Banko Maković,diplomirani student Akademije za kazalište, 

film i televiziju ponudio je pomoć u sekciji snimatelja.

TAJNIK HABERŠTOK predlaže da on organizira i vodi dramsko- 

glumačku sekciju,preko štampe traži kandidate za sekciju i or

ganizira glumačke tečajeve za članove sekcije.Autorima kluba 

bi stajala na uvid kartoteka sa fotosima članova sekcije.

Zaključak; Prijedlog se prihvaća.Tajnik Haberštok organi-
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zirati će i voditi dramsko-glumačku sekciju kluba,organizirati 

glumačke tečajeve i uspostaviti karto±eku-fototeku članova sek

cije.

Završeno u 21 sat.

Tajnik:

(Željko Haberštok)

Predsjednik;

(Vladimir Škarica)



OBAVIJEST ČLANOVIMA UPRAVNOG ODBORA

Zagreb,26.1.1975.

Prema zaključku na četrnaestoj sjednici U.O.od 2O.it..

1975.neobavezni sastanci Upravnog odbora održavaju se svakog 

ponedjeljka u 19,Jo sati.

Tajnik: 

/Željko Haberštok/

0 tome obavijest dopisnicom:

1 .Dr.Ante Peterlić,Zagreb,Srednjaci 21.

2 .Stjepan Vidaković,Zagreb,Alekse Šantića 2/VI.

5 .Marijan Hodak,Zagreb,Ribnička 45.

4.Miroslav Mikuljan,Zagreb,Daničićeva 46/11.

5 .Tatjana Ivančić,Zagreb»Krajiška 19.

6 .Zdenko Mihaljević,Zagreb,Heinzelova 6 a.

7 .Dubravko Dujmović,Zagreb,Lenjinov trg 10.

8 .Mladen Stilinović,Zagreb,Voćarsko naselje 128.

9 .Marijan Lončar,Zagreb,Gajnice 854/1.-III ulaz.

10 .Krešimir Lessel,Zagreb,Zajčeva 15.


